
试卷代号 :1161

国家开放大学(中央广播电视大学)2015 年秋季学期"开放本科"期末考试

英语 II (1) 试题

2016 年 1 月

注意事项

一、将你的学号、姓名及分校(工作站)名称填写在答题纸的规定栏

内。考试结束后，把试卷和答题纸放在桌上。试卷和答题纸均不得带

出考场。

二、仔细阅读题目的说明，并按题目要求答题。答案一定要写在答

题纸指定的位置上，写在试卷上的答案无效。

三、用蓝、黑圆珠笔或钢笔答题，使用铅笔答题元效。
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第一部分 交际用语{共计 10 分，每小题 2 分)

I一5 小题:阅读下面的小对话，从 A，B 、C 三个选项中选出-个能填入空白处的最佳选项，并

在答题纸上写出所选的字母符号。

1. - What a beautiful dress in the window! 

A. 1 have no money to buy it 

B. Yes , really. If 1 had the money , l' d buy it 

C. You can't wear it 

2. 一 May 1 help you , madam? 

A. Y es , I' d like 2 kilos of oranges 

B. Yes , 1 know what to buy 

c. Y ou' d better gi ve me a hand 

3. - Nice weather , isn' t it? 

A. Yes , it isn't 

B. You know it well 

C. Yes , it is 

4. - Can 1 take your order now? 

A. Thank you for your offer 

B. Sorry , it' s beyond my order 

c. J ust a moment. Two friends are coming 

5. - 1 think the Internet is very helpf ul. 

A. Yes , so do 1 

B. That' s a very good idea 

C. Neither do 1 
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第二部分词汇与结构 (20 分，每小题 2 分)

6-15 小题:阅读下面的旬子，从 A、民C 三个选项中选出一个能填入空白处的最佳选项，并在

答题纸上写出所选的字母符号。

6. Mother was busy. Although she was not watching the basketball on TV , she 

it on the radio. 

A. was listening to 

C. was listening 

7. The act of speaking will also help to improve listening comprehension 一一一一一一·

B. was hearing 

A. to some way 

C. to some extent 

B. in the way 

8. 1 thought that this would be a funny trick 二一一一 Jim.

A. to play on 

C. playing on 

9. 1 prefer tea 一一-一一 coffee.

A. to 

B. to have played 

B. from 

vd ED C 

10. I'm leaving for New York 一一一一 three day' s tim已

A. for B. in 

C. on 

11. Let' s go to the cinema ，一一一一一?

A. will you 

C. shall we 

B. shan't we 

12. they are doing has never been done before. 

A. That B. What 

C. Whether 

13. The mistake was 

A. due 

by the carelessness of the assistant. 

B. caused 

C. owe 
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14. When we were having a meeting , the director 一 the bad news by telephone. 

A. was telling 

C. was told 

15. The definition leaves 

A. a small room 

C. great deal room 

B. would tell 

for disagreement. 

B. much room 

第三部分 完形填空(共计 30 分，每题 3 分)

16-25 小题:阅读下面的短文，从短文后所给的 A、B、C 三个选项中选出能填入相应空白处的

最佳选项，并在答题纸上写出所选的字母符号。

Molly Wilson (1 6) a dancer and a mother for many years when she (1 7) to sail 

round the world to raise money for charity. 

As a child she (1 8) as a ballet dancer , but at 15 she had grown too tall for classical 

bal!et , so she (1 9) a mem ber of a pop dance team. 

She (20) , and (21) she had children she retired from show business to bring 

them (22) . They grew up , and when they were 18 they left home. 

She says , "When 1 decided to do the round-the-world race , my husband thought 1 was 

bored because the children had left home. He wasalso worried (23) 1 had never sailed 

(24) 1 was not bored , but 1 (25) some people who told me about the race. They 

had taken part in it , but they had only done one section , say , from New Zealand to 

Australia. 1 wanted to do the whole ten-month journey. " 

16. 八. IS B. was C. had been 

17. A. decides B. decided C. had decided 

18. A. had trained B. had been trained C. was trained 

19. A. became B. had become C. has become 

20. A. gets married B. got married C. had married 

2 1.八. before B. when C. a[ter 

22. 八. down B. in c. up 

23. A. although B. because c. so 

21. 八. before B. ago C. since 

25. A. met B. had met C. meet 
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第四部分 阅读理解(共计 20 分，每小题 4 分)

26-30 小题:阅读下到短文，从 A、B、C 三个选项中选出一个正确答案，并在答题纸上写出所

选的字母符号。

John Preston lives in a flat in north London. He moved there after his wife died four 

years ago to be closer to his daughter' s family , and because his big detached house and 

garden were too much work for him as he got older. It' s easier in the flat because the letting 

agent does everything that needs doing. 

The agent has had the roof repaired and got the gutter replaced , but at the moment John 

is not satisfied because the window frames need painting and the garden looks neglected. The 

agent had the windows painted two years ago , but the painters didn' t do it very well , so 

they need doing again. J ohn pays over ;f 1 , 500 a year for service and maintenance , and he 

thinks that it' s not good enough because the flats look shabby and a lot of things need 

repalnng. 

His daughter , June , and her husband , Pete , on the other hand , have to do everything 

themselves or find builders to do it. They live in a large semi-detached house further out 

from the centre of London than John , but they are still near enough to see him often. They 

live in the suburbs with a nice garden where their children play. They moved there four years 

ago to have more space. The only drawback is that June's husband has to commute into the 

centre of London every day , but , overall , they are happy with their decision. When they 

bought the house , a lot needed doing to it and it still does. June says , "We have a list of 

things to do as long as your arm - the roof needs repairing and the chimney needs mending. 

The bedrooms need decorating and we haven' t had the broken windowpanes replaced yet in 

the conservatory. We need to fix the gate and repair the path 一 it looks dreadful when you 

" arnve. 

26. What does the word "replaced" mean in the fifth line 一一一-一·

A. renewed B. recov巳red

C. put back 

27. The word "shabby" in the last sentence of paragraph 2 means 一一一一一一·

A. satisfactory 

B. in good condition 

C. in bad condition 
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28. The word "drawback" most likely means 

A. advantage 

B. disadvantage 

C. feature 

29. The sentence "we have a list of things to do as long as your arm" means 一-一一

A. we have to use our arms to do a lot of things 

B. we have few things to do 

C. we have quite a few things to do 

30. Which of the following is TRUE about June and Pete's house? 

A. It' s detached one with a large garden. 

B. It generaUy please them. 

C. It was in a good state when they bought it. 

第五部分书面表达(20 分)

31. Directions:For this ρart ， you are allowed thirty minutes to write a ρassage on the 

topic My TV University Life. You should write at least 80 words and could base your writing 

by using the hints given below. 

利用所给提示写一篇短文，描述你在电视大学的生活。

be engaged in long distance education 

web-based courses 

join online discussion forums 

send your homework to the tutor 

solve the difficulties and puzzles in tutorial 

My TV University Life 

605 



试卷代号 :1161 座位号rn

国家开放大学(中央广播电视大学)2015 年秋季学期"开放本科"期末考试

6. 

11. 

16. 

21. 

26. 

606 

2. 

7. 

12. 

17. 

22. 

27. 

英语 II (1) 试题答题纸

2016 年 1 月

第一部分 交际用语(共计 10 分，每小题 2 分}

3. 4 5. 

第二部分 词汇与结构(共计 20 分，每小题 2 分}

8. 9 10. 

13. 14. 15. 

第三部分 完形填空{共计 30 分，每小题 3 分)

18. 19. 20. 

23. 21. 25. 

第四部分 阅读理解{共计 20 分，每小题 4 分)

28. 29. 30. 



户「卷入| 第五部分书面表达 (20 分)

31. 

607 



试卷代号 :1161

国家开放大学(中央广播电视大学 )2015 年秋季学期"开放本科"期末考试

英语 II (1) 试题答案及评分标准

(供参考)

2016 年 1 月

第一部分 交际用语{共计 10 分，每小题 2 分)

1. B 2. A 3. C 4. C 5. A 

第二部分 词汇与结构(共计 20 分，每小题 2 分)

6. A 7. C 8. A 9. A 10. B 

11. C 12. B 13. B 14. C 15. B 

第三部分 完形填空{共计 30 分，每小题 3 分}

16.C 17. B 18. A 19. A 20. B 

21. C 22. C 23. B 24. A 25. B 

第四部分 阅读理解(共计 20 分，每小题 4 分)

26. A 27. C 28. B 29. C 30. B 

第五部分 书面表达 (20 分)

31. (1)评分原则

①本题总分为 20 分，按 6 个档次给分。

②评分时，先根据文章的内容和语言初步确定其所属档次，然后以该档次的要求来衡量、

确定或调整档次，最后给分。

③字数少于 50 的(不包括所给句子和标点符号)从总分中减去 1 分。

④评分时应注意的主要内容为:内容要点、句型变化、运用词汇和语法结构的准确性。

⑤评分时，如拼写错误较多，书写较差，以至影响交际，将分数降低一个档次。

(2)各档次的给分范围和要求
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·完全完成了试题规定的任务;

16-20 分
·覆盖所有内容要点;

·语法结构、句型和词汇有变化 E

·语法结构和用词准确。

·较好地完成了试题规定的任务;

·覆盖所有内容要点;

11-15 分 ·句型和词汇有变化;

·语法结构和词汇基本准确，些许错误主要是因为尝试较复杂语法结

构或词汇所致。

·基本完成了试题规定的任务;

6-10 分
·覆盖所有内容要点;

·运用语法结构和词汇方面能满足任务的基本要求;

·有一些语法结构或词汇方面的错误，但不影响理解。

.虽尽力但不足以完成试题规定的任务;

·仅覆盖部分主要内容，或写了一些无关内容;
3-5 分

·语法结构和词汇运用能力很弱;

·有许多语法结构或词汇方面的错误，影响了对写作内容的理解。

·未完成试题规定的任务;

1-2 分
·句子不完整或无法理解:

·语法结构或词汇方面错误连篇，影响对写作内容的理解;语言运用能

力差。

O 分 ·未答题，或虽作答但不知所云。
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